

**CSTM Membership Renewal:**

Membership renewal time has begun. Individual, institutional, student and retired memberships are available.

**Note:** There will be a combined membership renewal/conference registration option for CSTM 2023 In Montreal.

**Opening positions on the Board of Directors:**

The CSTM will open nominations for the positions of Western Director, Eastern Director, Secretary and Director at large, bilingual, in early January 2023. Now is the time to consider if you or someone you know might be interested in taking on a more active role in the CSTM by participating as a Board member. Please see [Board of Directors](#) and for more detailed information on the board member roles and nomination process, see [CSTM bylaws](#) (articles 1.10 and 9 to 15).

**Update:**

[CSTM Standards](#) Revised Version 5 now available on the CSTM website.

**Choosing Wisely:**

Canadian hospitals that have achieved the *Using Blood Wisely* designation are reported [here](#).

**CSTM 2023 Montreal – Mark your calendars!**

[See General Information](#)



**Plan Now for the Call for Abstracts coming in January**

See [Abstract Guidelines](#)

**Upcoming events:**

- American Society for Hematology The 64th American Society of Hematology (ASH) Annual Meeting is scheduled to take place December 10-13, 2022, in New Orleans, Louisiana and as a virtual meeting. For further event information and registration details, visit [64th ASH Annual Meeting & Exposition - Hematology.org](https://www.ashtx.org/64th-annual-meeting).
- To be added to the distribution list for the **LearnTransfusion** series, send an email to [learn.transfusion@blood.ca](mailto:learn.transfusion@blood.ca) with “Weekly Transfusion Medicine Seminars” in the subject line. Include your name and complete e-mail address in the body of the e-mail and confirm that you would like to be added to the distribution list for the LearnTransfusion series. You will then receive weekly email notifications of upcoming series events with details on how to join the webinars (e.g. link to register for the webinar)

**Save the Date for Upcoming events:**

Title	Location	Date	Language	Link to register
American Society for Hematology	New Orleans, Louisiana/ Virtual	10-13 Dec	English	<a href="#">Registration</a>
Learn Transfusion Series	Toronto/ Virtual	Ongoing	English	<a href="mailto:learn.transfusion@blood.ca">learn.transfusion@blood.ca</a>

What else? Check out the [CSTM Website!](#)



**Renouvellement d'adhésion :**

C'est l'heure du renouvellement de l'adhésion. Des adhésions de type individuelles, institutionnelles, étudiantes et retraitées sont disponibles. **Remarque :** Il y aura une option combinée de renouvellement d'adhésion et d'inscription au congrès pour le SCMT 2023 à Montréal.

**Postes disponibles sur le conseil d'administration de la SCMT :**

La SCMT lancera les mises en candidature pour les postes d'administrateur de l'Ouest, administrateur de l'Est, Secrétaire et administrateur général, bilingue, au début janvier 2023. Nous vous encourageons à prendre le temps dès maintenant pour réfléchir si vous ou quelqu'un que vous connaissez pourriez être intéressé à jouer un rôle plus actif dans la SCMT en participant à titre de membre du Conseil. Veuillez consulter le [Conseil d'administration](#) et pour de plus amples renseignements sur les rôles des membres et le processus de mise en candidature, consultez [les règlements de la SCMT](#) (articles 1.10 et 9 à 15).

**Mise à jour :**

[La version 5 révisée des normes de la SCMT](#) est disponible dès maintenant sur le site Web de la SCMT.

**Choisir avec soin :**

Les hôpitaux canadiens qui ont obtenu la désignation *Transfuser avec soin* sont indiqués [ici](#).

**SCMT 2023 Montréal – Marquez votre calendrier !**

[Voir Informations générales](#)

**Planifiez dès maintenant l'appel de résumés qui aura lieu en janvier**

Veuillez consulter les [Lignes directrices sur les résumés](#)



**Événements éducatifs à venir :**

- American Society for Hematology - La 64e réunion annuelle de l'American Society of Hematology (ASH) aura lieu du 10 au 13 décembre 2022 à la Nouvelle-Orléans, en Louisiane, et sous forme de réunion virtuelle. Pour plus d'informations sur l'événement et pour connaître les détails d'inscription, visitez le [64e ASH Annual Meeting & Exposition - Hematology.org](#).
- Pour être ajouté à la liste de distribution de la série LearnTransfusion, envoyez un courriel à [learn.transfusion@blood.ca](mailto:learn.transfusion@blood.ca) avec « Weekly Transfusion Medicine Seminars » dans l'objet de votre courriel. Indiquez votre nom et votre adresse électronique complète dans le corps du courriel et confirmez que vous souhaitez être ajouté à la liste de distribution de la série LearnTransfusion. Vous recevrez ensuite des avis par courriel hebdomadaires sur les événements à venir et les détails sur la façon de participer aux webinaires (p. ex., lien pour vous inscrire au webinaire).

**Réservez la date des événements éducatifs suivants :**

Titre	Endroit	Date	Langue	Lien pour enregistrement
American Society for Hematology	Nouvelle-Orléans, en Louisiane / Virtuelle	10-13 Dec	Anglais	<a href="#">Registration</a>
Learn Transfusion Series	Toronto/Virtuelle	En continue	Anglais	<a href="mailto:learn.transfusion@blood.ca">learn.transfusion@blood.ca</a>

Quoi d'autre ? Consultez [le site Web de la SCMT](#) !

